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2021-12-09 

 

Styrelsemöte 

 

Närvarande: Sauli Hakkarainen, Bo Melvås, Anders Glemfelt, Gunnar Andreasson, Caroline Mollmyr, 
Mathias Lennartsson, Linda Claesson 

 

1. Mötet öppnas 

Caroline öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

2. Föregående protokoll 

Kvarstående: 
 Solceller.  

3. Ekonomi 

 Ekonomin är fortsatt god. Allt är fakturerat för året av det som är känt. 

 Anders har fått i uppdrag att undersöka möjligheten att avsätta del av kapitalet till fonder vid 
lämpligt tillfälle. Underlag har inkommit och beslut tas att vi placerar enligt underlag. Risken 
är låg och pengarna är inte låsta.  

 Beslut att vi kommer byta revisionsbyrå framöver.  

4. Uthyrning och arrangemang 

 Det har varit lite extra bokningar senaste tiden. I övrigt fungerar det bra.  

 Västra Götalands 4H kommer troligen lägga ett läger för barn och ungdomar i hallen. varit och 
tittat i vår hall. 

 
5. Gymmet 

 Fungerar bra. Tjockare mattor vid de tyngre vikterna har köpts in.  

 Fråga har inkommit kring träning på gymmet för barn. Beslut att barn under 15 år får följa med 
målsman och nyttja gymmet, ingen kostnad för barnet. Barn under 15 år måste ha med 
målsman vid varje tillfälle. Ungdomar från 15 år och uppåt får träna själva och till ordinarie 
taxa.  

 Vi har köpt in viktstång med vikter upp till 120 kilo med gummibeklädnad. 

 Beslut att köpa in ny bicepscurve till gymmet. Sauli får mandat att lösa.  

6. Pumphuset 

 Det ligger nu rör från pumphuset till skolan samt till Allhallen för att enklare kunna byta kablar 
vid behov. Vi har ingen information om när Ella Rör ska utföra arbetet, Bo undersöker tidsplan.  
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7. Övriga frågor 

 Fast nätverkspunkt samt passersystemet. Vi behöver börja med nätverket och sen ta 
passersystemet vid ett senare tillfälle. Mathias har kollat upp kring accesspunkter som skulle 
kunna tillåta ca 200 användare på wifi. Det kommer även att installeras några fasta 
acesspunkter där behov finns. Det ska vara gästnätverk. Beslutar att Mathias köper in och 
åtgärdar enligt presenterat förslag.  

 Mathias ansvarar för att dra ut nya nätverkspunkter under höst/vinter, förbereder även för 
eventuellt byte av passersystem då det nuvarande börjar bli gammalt.  

 Målning på parkeringen, arbetet är påbörjat. Anders har stämt av med Servicekontoret som 
löser det när det blir torrt och snöfritt.  

 Hemsidan, nytt domän kommer att lösas. Förhoppningsvis klart inom kort.  

 Vi har tagit in prisförslag för att installera elstolpar vid Allhallen. Vi håller på att undersöka hur 
vi ska lösa betalning, kommer troligen bli via en app. Det är snabbladdare som är aktuella. Det 
finns möjlighet att beställa till laddkablar som går att låsa fast i uttaget, detta är aktuellt att göra 
om det är en universal kabel som fungerar för många bilmodeller.  

 Yvonne kommer på sikt avsäga sig ansvaret för bokning av hallen, administrering av 
gymbrickor samt städning av hallen. Lösning behöver finnas senast till sommaren 2022. 
Förslag eller intresse lämnas till Caroline eller Anders. Omfattningen ligger mellan 15-20 
timmar/vecka.  

 Serviceavtal för hissen är tecknat nu.   

 Fråga lyfts om det kan vara aktuellt att iordningsställa konferensrummen till kontorshotell för 
de som vill ska kunna hyra en skrivbordsplats. Kommer undersökas vidare.  

 Diskussion kring ventilationen. Vi ber Mathias se över spjället till ventilationen till gymmet.  

 

8. Nästa möte 

10 februari 2022 kl 18.30 i Allhallen. Emil ansvarar för fika.  

 


